

Protokoll fört vid Skogstorps Golf's styrelsemöte

Datum: 2015-05-11
Plats: Orrliden
Närvarande: Alf Svensson
Tomas Ericsson
Olle Nilsson
Micael Petersson
Maria Larsson
Nina Lindström
Charlotta Klintmalm
Ej närvarande: Ulrika Kårefjärd

§ 1 **Mötets öppnande**

Alf förklarade mötet för öppnat.

§ 2 **Dagordning**

Dagordningen godkändes.

§ 3 **Föregående protokoll**

Föregående mötesprotokoll godkändes och lades till handlingarna.

Följande punkter var "öppna" från föregående möte:

- a) *Möte med Kultur & Fritid*
Ett möte är bokad till den 20 maj kl 16:00 på Orrliden. Mona Kaanan och ytterligare någon representant kommer från kommunen.
- b) *Skyddsnet A-plan*
Frågan tas upp vid mötet med Kultur & Fritid.
- c) *Underhåll klubbhus*
Maria och Micael har gått igenom Orrliden och gjort en priorlista på vad som behöver göras. Var inte så "allvarligt" som vi först trodde, men hela fasaden behöver målas om och visst virke behöver bytas. Vi avvaktar med beslut om vad som ska göras när tills vi haft mötet med Kultur & Fritid.
- d) *Telefonin*
Tomas har försökt få kontakt med Telia för att gå vidare men har ännu inte fått svar. Punkten får ligga kvar till nästa möte.
- e) *Supportertröja*
Micael har tagit fram ett förslag på supportertröja. Han går vidare med att titta på förslag på en enfärgad t-shirt då denna har grön botten med vit rand vid hals och ärmar – borde bli billigare vid enfärgat.

§ 4 **Ordförandens punkt**

Alf har haft kontakt med föräldern som vägrar betala in mer 492kr i friköp istället för de 800kr som är beslutat om. Vi kommer att skicka föräldern en faktura på resterande belopp.

§ 5 **Konsulentens rapport**

- Föräldramöte med P09 har hållits den 13 april. Maria och Tomas var med och förklarade hur föreningen fungerar.
- Några ledare har varit på KickOff för ungdomsledare den 15 april vid Munktellarenan.
- 4 maj hölls ett uppstartmöte för barn födda -10, hela nio föräldrar visade intresse för att hålla i träningarna/sammankomsterna. De drar igång den 20 maj och då kör pojkar och flickor gemensamt.
- Domarkurs hölls den 7 maj för hela 21 ungdomar. Jättekul! Kursledaren var väldigt nöjd med gruppen. Redan nu till helgen kommer några av de "nyutexaminerade" domarna premiärdöma.
- Två av 5-manna-målen nät har blivit uppeldade. Vi hade nya nät inköpta men de visade sig vara av fel mått så just nu är målen utan nät.
- Ett sammandrag är inplanerat på söndag för P06.
- En ledarutbildning kommer hållas på Orrliden under tre kvällar med start imorgon. 10 av våra egna ledare är anmälda och fem utifrån.
- Onsdagen den 20 maj kommer vi i styrelsen fotograferas tillsammans med övriga lag.
- 2 juni är det fotbollens dag på skolan och de lånar, som vanligt, våra gräsytor. Ingrid kommer stå i kiosken som hon tidigare gjort. Även Olle ställer upp och hjälper till.
- Vi har fått inbjudan till bolagsstämma för Eskilstuna föreningsbingo den 26 maj. Tomas och Micael är representanter från oss men eftersom vi inte är aktieägare så kollar Maria om vi behöver gå.
- Andreas Lie har mailat kansliet om sina tankar för föreningen. Bra idéer och synpunkter och vi bjuder in Andreas till vårt nästa styrelsemöte för vidare diskussioner.
- Vi har fått en föreningsenkät som ska besvaras senast 24 maj. Olle hjälper Maria att besvara den.
- Vi har fått erbjudande om styrelseutbildning via Jesper Strid, SISU. Vi ligger lite lågt med det just nu men det kan bli aktuellt framöver.
- Ett idrottbibliotek invigs 20 maj.
- Springpride-paraden går den 23 maj kl 15:00. Vi mailar ut till alla lag om att samlas 14:30 för gemensamt tåg i paraden.

§ 6 **Ekonomi**

Vi gjorde en genomgång av Resultat- och Balansrapport, allt såg OK ut och vi inväntar just nu upplägget av budgeten i ekonomisystemet.

Beslutet om att höja lagbidraget och att begära in 10% av lagsponsringen till föreningen ska förmedlas till lagen så snart som möjligt. Maria mailar ut.

a) **Swish/Kortbetalning**

Vi har nu möjlighet att betala via Swish i kafeterian, det fungerar bra. Möjligheten att betala med kort "lägger vi på is".

b) **Sponsring**

Det tidigare reklamavtalet behöver "rivas" och vi satsar på nya erbjudanden till våra sponsorer. Bland annat lägger vi med sponsorererna på matchlistorna, för herrlags-matcherna, som går ut till hushållen.

Vi skickar ut nya fakturor för 2015 redan nu.

§ 8 Verksamhetsfrågor

- a) **Ungdom**
Serien är igång för alla lag.
- b) **Senior**
Serien är i full gång och vid första hemmamatchen var det hela 50 åskådare.
- c) **Arrangemang**
Valborg drog in drygt 30 000 kr. Hela 10 st lottringar såldes och allt flöt på bra. Vi beslutade att låta intäkterna ligga kvar på Valborgskontot medan kostnaderna får ligga kvar på Kafeterian.
Midsommar närmar sig med stormsteg och det börjar bli dags att planera.

§ 9 Skrivelser

Vi har fått ett brev från Arbetsgivaralliansen. Olle ser över det.

§ 10 Övriga frågor

Tomas tog upp ett förslag om att ändra revisionsbyrå från Rådek till PWC. Styrelsen beslutade om att gå över till PWC. Alf för frågan vidare.

Frågan om vad och hur ofta man kvitterar ut tröja med aktivitetsavgiften har inkommit från flera föräldrar till kansliet. Tanken är att man varje år kan kvittera ut en match- eller träningströja. Vi förtydligar texten i Verksamhetsplanen.

§ 11 Nästa möte

Nästa styrelsemöte blir den 8 juni kl 18:00.

§ 12 Mötets avslutning

Alf tackade för visat intresse och förklarade mötet avslutat.

Vid protokollet

Justeras

Nina Lindström

Alf Svensson